
Zápisnica č. 18
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva

v Šamoríne dňa  27.10.2016

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

1. Otvorenie

Primátor mesta v zmysle § 12, ods.  1, zákona SNR č. 369/1990 Zb. . 
zastupiteľstva.

Rokovanie otvoril a viedol primátor mesta Gabriel Bárdos, ktorý privítal 
prítomných poslancov, občanov a zamestnancov mestského úradu. Konštatoval, že z 
19-tich poslancov je prítomných 14, preto mestské zastupiteľstvo je uznášania 
schopné. 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Katarína Boróková.

Za skrutátorku bola určená Erika Nagyová.

Návrhová komisia bola navrhnutá v zložení: Ing. Edit Bauer, Ladislav Czafik 
a Koppány Kovács.

1. hlasovanie – za zloženie návrhovej komisie
prítomných – 14
za –  13
proti – 0
zdržal sa – 1

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Štefan Andrássy a Mgr. Márton 
Domsitz.

2. hlasovanie – za overovateľov zápisnice
prítomných – 14
za – 13
proti – 0
zdržal sa – 0
nehlasoval – 1 

Doplnenie programu rokovania:
Primátor mesta – navrhol prerokovať v bode Rôzne materiál: Návrh na 

schválenie upresnenia uznesenia MsZ v Šamoríne  Zbierky čiastky č. 8/2015/XIV. zo 
dňa 24.09.2015 vo veci prevodu nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa podľa § 7 ods. 4 písm. e) VZN č. 3/2015 v súlade s § 9a ods. 8 
písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb.  o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
v k. ú. Šamorín – Bala park, s.r.o.

Koppány Kovács – pred ukončením rokovania by chcel oboznámiť prítomných 



históriou mesta vo veci k umiestneniu ( sochy) kráľa Mateja na Hlavnej ulici pre MsÚ.
Ďalšie návrhy na doplnenie programu rokovania neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
3. hlasovanie – za doplnenie programu rokovania
prítomných – 14
za – 14
proti – 0
zdržal sa – 0

Nasledovalo 
4. hlasovanie - za program rokovania
prítomných – 15 (dostavil sa Ing. Tibor Duducz)
za – 14
proti – 0
zdržal sa – 0
nehlasoval – 1 

Miloslava Šipošová – spýtala sa na termín fórumu k parkovaniu.
Primátor mesta – verejné fórum k zavedeniu spoplatneného parkovania na 

území mesta bude zvolané v prvom štvrťroku 2017. Nebude to po roku 
prevádzkovania, ako malo byť, ale už po pol roku. Na tomto fóre sa prerokujú aj 
pripomienky občanov.

2. Správa o kontrole plnenia uznesení

Primátor mesta – uviedol predložená materiál. 
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
5. hlasovanie – za správu o kontrole plnenia uznesení
prítomných – 15
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

3. Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta  k 30.9.2016

Ing. Ján Lelkes – predniesol stanovisko hlavného kontrolóra mesta 
k vyhodnoteniu plnenia rozpočtu mesta za 3. štvrťrok 2016, v ktorom uviedol, že 
plnenie rozpočtu je výborné, príjmy sú vyššie ako výdavky, preto mesto nebude 
musieť čerpať preklenovací úver ku koncu roka, takže očakávame dobrý výsledok.

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
6. hlasovanie – za vyhodnotenie rozpočtu mesta k 30.09.2016
prítomných – 15
za – 15



proti – 0
zdržal sa – 0

4. Návrh na schválenie II. zmeny rozpočtu mesta na 
rok 2016

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
7. hlasovanie – za schválenie II. zmeny rozpočtu mesta na rok 2016
prítomných – 15
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

Alena Štihová – spýtala sa, či je v tejto zmene zapracované navýšenie 
finančných prostriedkov podľa VZN na jej pedagogické zariadenie a o koľko sa 
navýšia tieto finančné prostriedky.

Primátor mesta – táto požiadavka odznela na rokovaní finančnej komisii 
a vzala sa do úvahy, suma sa navýšila.

PaedDr. Gábor Veres – boli ste prizvaná na dve zasadnutia komisie školstva. 
Na tom prvom zasadnutí ste nemali žiadne požiadavky, nechceli ste nič. Na druhom 
zasadnutí školskej komisie, kam ste boli pozvaná, ste už mali rôzne požiadavky. 
Dostali ste 5.000,- €, čo je dosť veľa peňazí. Informovali sme sa na ministerstve 
(školstva?) a keďže mesto nie je zriaďovateľom Vášho pedagogického zariadenia, 
nie je povinné Vám finančne prispievať.

5. Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Bučuháza (Ladislav Koller)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a odporučila kúpnu 

cenu pozemkov vo výške 65,-/m2.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
8. hlasovanie – za schvál. prevodu nehn. majetku mesta v k.ú. Bučuháza
prítomných – 15 - Ladislav Koller
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0
Ing. Tibor Pogány – pri predaji vytvorených stavebných pozemkov 

uprednostniť žiadateľov s trvalým pobytom v Šamoríne až potom záujemcov 
s prechodným pobytom.

Primátor mesta – doteraz to tak bolo vždy.



6. Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Bučuháza (Roland Csölle)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia po prehodnotení plánovaných investičných 

nákladov nevyhnutných na vybudovanie infraštruktúry v záujmovej lokalite odporučila 

kúpnu cenu pozemkov vo výške 65,-/m2.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
9. hlasovanie – za schvál. prevodu nehn. majetku mesta v k.ú. Bučuháza
prítomných – 15 - Roland Csölle
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

7. Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Bučuháza (Ľubica Barčáková)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia po prehodnotení plánovaných investičných 

nákladov nevyhnutných na vybudovanie infraštruktúry v záujmovej lokalite odporučila 

kúpnu cenu pozemkov vo výške 65,-/m2.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
10. hlasovanie – za schvál. prevodu nehn. majetku mesta v k.ú. Bučuháza
prítomných – 15 - Ľubica Barčáková
za – 13
proti – 0
zdržal sa – 1
nehlasoval – 1 

8. Návrh na schválenie prenájmu nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Mliečno (Štefan Kusý)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia po prerokovaní žiadosti odporučila 

uzatvorenie nájomnej zmluvy s výškou nájmu 0,30 €/m2/rok  na obdobie 5 rokov 
s polročnou výpovednou lehotou.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.



11. hlasovanie – za schvál. prenájmu nehn. majetku mesta v k.ú. Mliečno
prítomných – 15 - Štefan Kusý
za – 15
proti – 0 zdržal sa – 0
9. Návrh na schválenie výmazu ťarchy z listu 

vlastníctva v k. ú. Šamorín a Bučuháza (Ing. 
Ladislav Méry a manželka)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a odporučila vyhovieť 

žiadosti a predložiť na schválenie MsZ v Šamorín.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
12. hlasovanie – za schvál. výmazu ťarchy z LV v k.ú. Šamorín a Bučuháza
prítomných – 15 - Ing. Ladislav Méry a manželka
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

10. Návrh na schválenie zámeru nakladania 
s nehnuteľnosťou – prevod nehnuteľného 
majetku mesta v k. ú. Šamorín (Martin Liška)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a odporučila odpredaj 

nehnuteľnosti za kúpnu cenu vo výške stanovenej znaleckým posudkom a predložiť 
materiál na schválenie MsZ v Šamoríne.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
13. hlasovanie – za schvál. zám. naklad. s nehn.v k.ú. Šamorín – Martin Liška
prítomných – 16 (dostavil sa Prof.Ing. Pavel Élesztős, CSc.)
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 1

11. Návrh na schválenie zámeru nakladania 
s nehnuteľnosťou – prevod nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Šamorín (Ing. Anna Szijjártóová)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a odporučila predložiť 

zámer na prevod nehnuteľnosti bez určenia výšky kúpnej ceny na rokovanie MsZ 
v Šamoríne.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.



14. hlasovanie – za schvál. zámeru naklad. s nehn.v k.ú. Šamorín
prítomných – 16 - Ing. Anna Szijjártóová
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 1
12. Návrh na schválenie zámeru nakladania 

s nehnuteľnosťou – prevod nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Bučuháza (Péter Horváth?)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia sa na svojom zasadnutí s odpredajom 

nehnuteľnosti nezaoberala.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
15. hlasovanie – za schvál.zám.naklad.s nehn.v k.ú.Bučuháza – Péter Horváth
prítomných – 15 (ospravedlnil sa Ing. Tibor Pogány)
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

13. Návrh na schválenie zámeru nakladania s 
nehnuteľnosťou – prevod nehnuteľného majetku 
mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa v k. 
ú. Bučuháza (Bálint Botló)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia sa na svojom zasadnutí s odpredajom 

nehnuteľnosti nezaoberala.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
16. hlasovanie – za schvál. zám. naklad. s nehn.v k.ú. Bučuháza – Bálint Botló
prítomných – 15
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

14. Návrh na schválenie zámeru nakladania s 
nehnuteľnosťou – prevod nehnuteľného majetku 
mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa v k. 
ú. Bučuháza (Ľubomír Takáč)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia sa na svojom zasadnutí s odpredajom 

nehnuteľnosti nezaoberala. 
Otázky ani pripomienky neodzneli.



Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
17. hlasovanie – za schvál. zámeru naklad. s nehn. v k.ú. Bučuháza 
prítomných – 15 – Ľubomír Takáč
za – 15
proti – 0 zdržal sa – 0
15. Návrh na schválenie zámeru nakladania s 

nehnuteľnosťou – prevod nehnuteľného majetku 
mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa v k. 
ú. Bučuháza (László Pék ?)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a odporučila predložiť 

na schválenie MsZ v Šamoríne.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
18. hlasovanie – za schvál. zámeru naklad. s nehn. v k.ú. Bučuháza
prítomných – 15 - László Pék
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

16. Návrh na schválenie zámeru na prenájom 
pozemkov – záhrad na Pomlejskej ulici z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa v k. ú. Šamorín

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál, odporučila do 

podmienok zmluvy zapracovať zákaz realizácie výstavby, nadstavby a prístavby 
záhradných domčekov a bez možnosti umiestnenia prístreškov pre motorové vozidlá 
a materiál v prednesenom rozsahu predložiť na schválenie MsZ v Šamoríne.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
19. hlasovanie – za schvál. zámeru na prenájom pozemkov v k.ú. Šamorín 
prítomných – 15 – záhrady na Pomlejskej ul.
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

17. Návrh na schválenie Dodatku č. 2 k  Zmluve 
o nájme nehnuteľného majetku mesta (Mesto 
Šamorín – AREA Šamorín s.r.o.)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a odporúča predložiť 



materiál na schválenie MsZ v Šamoríne.
Csaba Orosz – navrhovaným riešením prevzatia dohľadu nad športovým 

areálom v katastrálnom území Mliečno sa umožní nájomcovi zabezpečiť 
efektívnejšie využitie, zveľadenie, ochranu a údržbu priestorov areálu.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
20. hlasovanie – za schvál. Dodatku č. 2 k Zmluve o nájme nehn. majet.mesta
prítomných – 15 (Mesto Šamorín – AREA Šamorín s.r.o.)
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

18. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k  Zmluve 
o nájme časti pozemku v k. ú. Šamorín (Mestský 
strelecký klub Šamorín)

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a odporúča predložiť 

materiál na schválenie MsZ v Šamoríne.              
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
21. hlasovanie – za schvál. Dodat.č. 1 k Zmluve o nájme časti pozemku 
prítomných – 15 v k.ú. Šamorín (Mestský strelecký klub Šamorín)
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

19. Návrh na schválenie projektu s názvom „Rozvoj 
podnikania“ a jeho spolufinancovania

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál a dodal, že materiál bol 
prerokovaný vo finančnej komisii.

Ing. Erika Šoltésová – spýtala sa, či by tento materiál nemali prerokovať aj 
ostatné komisie.

Primátor mesta – komisie nemusia prerokovať, stačí uznesenie mestského 
zastupiteľstva, to isté sa týka aj nasledujúceho materiálu.

Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
22. hlasovanie – za schvál. projektu „Rozvoj podnikania“ a jeho spolufinanc.
prítomných – 15
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0



20. Návrh na chválenie projektu s názvom „Moderné 
kláštory“ a jeho spolufinancovania

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál a dodal, že predmetný materiál 
bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
23. hlasovanie – za schvál. projektu „Moderné kláštory“ a jeho spolufinancov.
prítomných – 15
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

 
21. Návrh na schválenie zmeny uznesení MsZ 

v Šamoríne č. 11/2016/V. zo dňa 11.02.2016; č. 
13/2016/XXII.  a 13/2016/XXIII. zo dňa 07.04.2016

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál a dodal, že finančná komisia 
prerokovala predložený materiál.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
24. hlasovanie – za schvál. zmeny uznesení MsZ (viď v názve materiálu)
prítomných – 15
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

22. Interpelácie poslancov

Neboli odovzdané žiadne písomné interpelácie poslancov.

23. Podnety občanov

Neodzneli žiadne podnety občanov.

24. Rôzne

24.1 Návrh na schválenie upresnenia uznesenia MsZ 
v Šamoríne  Zbierky čiastky č. 8/2015/XIV. zo dňa 
24.09.2015 vo veci prevodu nehnuteľného majetku mesta 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 7 ods. 4 



písm. e) VZN č. 3/2015 v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) 
zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov v k. ú. Šamorín – Bala park, s.r.o.

Jozef Nagy – uviedol predložený materiál.
Ing. Imrich Tóth – finančná komisia prerokovala materiál a 
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
25. hlasovanie – za schvál. upresnenia uznesenia MsZ Zb. č.8/2015/XIV. 
prítomných – 15 z 24.09.2015 (Bala park, s.r.o.)
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0

24.2
Koppány Kovács – prečítal stručnú históriu mesta Šamorín, viažucu sa k 550. 

výročiu návštevy kráľa Mateja v Šamoríne:

Tisztelt képviselőtársaim engedjétek meg, hogy örömmel jelentsem be, hogy a 
kulturális bizottság ajánlására, az alpolgármesterrel és a polgármesterrel történt 
közös egyeztetés alapján, Mátyás király szobrának leleplezésére november 13-án, 
vasárnap délután 15.00 órai kezdettel kerül sor. A szobor avatóünnepségén 
mindhárom történelmi egyház képviselteti magát.

És most szlovákul folytatnám, hogy a jelen lévő Vlado Gábor is értse saját 
anyanyelvén mondandómat és hogy mint nem őshonos somorjai tanuljon egy kis 
városi történelmet, ismerje meg kicsit annak a városnak a múltját, ahol él.

A teraz by som pokračoval v slovenčine, aby aj Vlado Gábor sa oboznámil s troškou 
histórie mesta, kde žije.

Kráľ Matej I. (prvý) poľoval v šamorínskych lesoch 9-ho a 10-ho novembra 1466, 
ubytovaný bol v budove, ktorá stála blízko radnice. Stalo sa to presne pred 
päťstopäťdesiatimi (550) rokmi. Ale kto bol kráľ Matej, Mathias rex, Mátyás Korvín? 
Bol jedným z najvýznamnejších panovníkov nielen maďarského kráľovstva, ale celej 
Európy. K jeho menu sa viaže politická stabilizácia a hospodársky rozkvet Maďarska, 
tým pádom aj dnešného územia Slovenska. Kráľ Matej bol veľkým mecenášom 
renesančných umení a vied. Jeho zásluhou sa na tomto území začala rozvíjať 
renesancia a humanizmus: postupný rozvoj obchodu a remesiel, rozvoj miest 
a meštiactva, nové objavy, rozvoj vedy, školstva a kníhtlače. V tomto čase boli 
položené aj základy slovenskej literatúry. Vďaka čulému kontaktu s Florenciou, 
na jeho dvore tvorili najznámejší renesanční umelci a vedci. V roku 1467 založil prvú 
univerzitu s názvom Academia Istropolitana, zhodou okolností práve v Bratislave! 
Šamorín je pyšný na to, že tu strávil dva dni tento panovník. Šamorín je pyšný na 
svoju minulosť a históriu. Považujeme za dôležité, aby slovenské i maďarské deti 
poznali a ctili si históriu a minulosť mesta v ktorom žijú. Ale ako by sme to mohli 
očakávať od detí, keď samotní ich novo-usadení rodičia odmietajú spoznať mesto, 



nectia kultúrne dedičstvo Šamorína? Ako budú potom ich deti ctiť si a ľúbiť mesto 
v ktorom žijú, akými Šamorínčanmi sa stanú?
Na základe odporúčania Komisie pre kultúru tento rok je venovaný kráľovi Matejovi. 
Na jar všetci škôlkari a prvostupňoví žiaci dostali do daru maľovanku o Matejovi. 
Začiatkom júla sa realizoval renesančný festival na nádvorí Korona. Od jari 
v mestských novinách Šamorín a okolie beží séria článkov o živote kráľa Mateja, aby 
sa tieto poznatky dostali do každej šamorínskej domácnosti. Vyvrcholením tohto 
spomienkového roka bude 13-ho novembra, odhalenie sochy kráľa Mateja, ktorú 
pripravil známi győrsky sochár Ferenc Lebo.
Táto socha by mala symbolizovať spolupatričnosť a vzájomnú úctu. Nie kultúrnu 
spolupatričnosť, veď Slováci a Maďari vďaka spoločnej histórii sú kultúrne spätí, to je 
fakt. Ja som ani raz nepočul, že by Bratislavčania apelovali voči korunovačným 
slávnostiam, ktoré lákajú množstvo turistov a kde korunujú maďarských kráľov. 
A určite aj Bratislava má kam investovať tu vynaložené financie! Sú hrdí na svoju 
históriu korunovačného mesta! 
Každý Šamorínčan, ktorý má na správnom mieste svoje srdce, by mal byť pyšný na 
minulosť a históriu Šamorína. Preto s úctou žiadam redaktora šamorincan.sk, aby sa 
pokúsil šíriť práve toto posolstvo, aby pomáhal sem prisťahovaným spoznať miesto, 
ktorý si zvolili pre svoj budúci život. Osočujúca propaganda a podsúvanie 
negatívnych myšlienok cez Váš portál uráža sochu pripravujúceho umelca 
a obyvateľov s úctou k vlastnej minulosti.
Naučme sa konečne tešiť sa dobrým veciam v meste, nenasadnime a neväzme sa 
lacným vlakom bulváru! Šamorín do toho!    

Schválený program zasadnutia mestského zastupiteľstva sa vyčerpal, primátor 
mesta poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie.

Zapísala: Katarína Boróková


